
Referat fra menighetsrådsmøte 9. desember 2014, hos Bente i Kirkeveien 34 

Til stede: Bente, Gry, Hilde, Inger Johanne, Håkon, HJ 

 

Sak 103/ 2024 Godkjenning av innkalling  -godkjent 

Sak104/2024 Godkjenning av referat fra siste møte -godkjent 

Sak 105/2024 Kirkejubileet 2025 m/ kort orientering fra pepperkakekonkurranse- fest i 
menighetshuset fredag 29. november 

HJ orienterte om  - skolebesøk og invitasjon med utdeling av Ann-Turis bok, samt 
elevvennlig sammendrag med forslag til aktiviteter til alle skoler  

- Invitasjonen til kongehuset er avklart med statsforvalteren, 
biskopen, ordfører og kirkekontoret. Ordfører/ kommunen skal sende 
ut før jul. 

Hilde med flere orienterte om hyggelig barnehagefest fredag 29. november med utdeling av 
diplomer. Kirkene er nå utstilt på rådhuset. Det var veldig positivt med god kontakt med 
barnehagene og kommunens barnehageansvarlig. 

Sak 106/2024 Menighetshuset 

Halvor refererte rapport fra Øivind Strøm: om uteområde, brannvern, nytt piano, behov for 
rydding av lagerrom, og at det mangler informasjon om gravskjold-utstilling. 

Inger Johanne informerte om basar 1. søndag i advent: var veldig vellykket, det kom inn ny 
rekord: ca. 50 000 kroner. 

Sak 107/2024 Offerliste for 2025  

Følgende organisasjoner skal støttes i 2025: Menighetens arbeid (lokalt), Røde kors (lokalt), 
Nesodden Ressurskafe (lokalt), Kirkens Nødhjelp (julaften), Redd Barna (internasjonalt), Røde 
kors (internasjonalt), Leger uten grenser (internasjonalt), Kirkens Bymisjon, TV-aksjonen. 

Sak 108/2024 Orientering fra Fellesrådet. 

Halvor leste infobrev fra fellesrådet til menighetene om bemanningssituasjon 

Sak 109/2024 Orientering fra Soknepresten. 

Gikk ut siden Kristine ikke kunne være til stede 

Sak 110/2024 Grovregnskap/budsjett for jubileet 2025. 

Halvor sjekker med Øyvind Tobiassen hvordan vi bør holde god økonomioversikt 

Sak 111/2024 Stengt kirke etter påske 

Kirken er stengt helt fra påske til sommerferie. 

Sak 112/ 2024 Forslag til møtedatoer i vårsesjonen  

Ble behandlet i forrige møte, og datoer er nå godkjent av Anja Antonsen i forhold til ledig 
menighetshus. 



Sak 113/2024 Eventuelt 

- Inger Johanne skal jobbe med liste over kirkeverter våren 2025 

- det ble drøftet mulighet for å ha kirkekaffe i prestegården  


